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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:3310 Upplopp i invandrartät stadsdel i Borås

Över 100 personer drabbade samman i ett storbråk i den invandrartäta 
stadsdelen Norrby i Borås på tisdagskvällen. En polis skadades.

Enligt vittnesuppgifter till polisen, och enligt uppgifter från polispersonal, ska 
det enligt SVT handla om två grupperingar i närområdet som drabbade 
samman. Enligt uppgifter är det fyra nätverk, baserade på släkt och etnicitet, 
som styr området.

Tisdagens incident föranledde stora polisresurser, där bland annat insatsstyrkan 
deltog.

Detta är ett resultat av decennier av misskött massinvandringspolitik och 
slapphänt rättspolitik som vi nu får ta del av runt om i vårt en gång trygga land.

Regeringen, med justitie- och migrationsministern i spetsen, har ju misslyckats 
katastrofalt med att komma till rätta med problemen, och samma dag som det 
senaste upploppet skedde drev regeringen i stället i riksdagen igenom ett 
förslag som innebär ännu mer invandring till Sverige.

Av denna anledning vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Hur avser ministern att lösa problemen som Sverige brottas med genom att öka 
invandringen till Sverige?

………………………………………

Björn Söder (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-28
Besvaras senast
2021-07-12
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


